
Zastupiteľstvo 10.12.2010 

Zápisnica č. 10/2010 
Z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Socovciach v roku 2010, ktoré sa konalo 10.12.2010  

v sále obecného úradu 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 
 

1. Otvorenie 
Zasadnutie otvoril p. Milan Mencel a privítal poslancov zastupiteľstva, kontrolórku obce 
a ostatných občanov a skonštatoval že z celkového počtu 5 poslancov je prítomných 5 
a neprítomných 0 teda OZ je uznášaniaschopné, zároveň oboznámil prítomných s programom 
zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Program: 
1. Otvorenie 
2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola uznesenia 
4. VZN č. 5/2010 o podmienkach určovania a vyberania daní z nehnuteľnosti,  miestnych 

daní a miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
5. Rozpočet na rok 2011 
6. Rôzne – informácie starostu, poslancov a predsedov spoločenských organizácií 

o činnosti od zasadnutia konaného 12.11.2010 
7. Diskusia k jednotlivým bodom 
8. Poďakovanie poslancom za volebné obdobie 2006 - 2010 
9. Návrh  uznesenia  
10. Záver 

 
2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa bola navrhnutá p. Radoslava Grígerová 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: p. Viera Mencelová 

        p. Vladislav Brisuda 
 

3. Kontrola uznesenia 
Kontrolu uznesenia vykonal p. Milan Mencel 

 Zo zasadnutí v tomto roku vyplynuli nasledovné  úlohy: 
              7/ 8/2010  Vyriešiť očistenie potoka od piesku zatiaľ na vlastné náklady od priepustu na Laskár 

po rieku Turiec 
� čiastočne splnené, časť bola za aktívnej pomoci p. Grígera prečistená pred 

povodňami, po konzultácií na OÚ ŽP po  kolaudácií Povodie Váhu doporučuje riešiť až 
na jar  

 
              7/ 10/2010  Preveriť na Obvodnom úrade životného prostredia odd. štátnej vodnej správy 

možnosť riešenia kolaudácie aj napriek tomu, že nie sú odstránené nedorobky, ktoré 
Unistav Bojnice deklaroval zabezpečiť v náhradnom termíne do 30.6.2010 a určiť ďalší 
postup  

    Zodpovedný :starosta    Termín : do 30.8.2010 
� kolaudácia uskutočnená, ale prerušená musia sa najprv odstrániť nedorobky, príde 

stanovisko od majiteľa vodného toku – Povodia Váhu. 
 

8/ 8/2010  Doplniť počet členov do protipovodňovej komisie o dvoch občanov 
    Zodpovedný : starosta    Termín : 31.12..2010 

� nesplatné 
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8/ 11/2010  Pri každej súťaži o verejnom obstarávaní zverejniť na informačnej tabuli menný 
zoznam členov komisie  

    Zodpovedný : starosta    Termín : trvale 
� trvale 

 
9/ 6/2010   ukladá starostovi takto doplnené a upravené VZN č.5/2010 vyvesiť  na informačnej 

tabuli obce na pripomienkovanie občanov   
        Zodpovedný : starosta     Termín : 15.11.2010 

� splnené, na tabuli bolo do 30.11.2010, žiadne pripomienky 
 

 

6. Rôzne – informácie starostu, poslancov a predsedov spoločenských 
organizácií o činnosti od zasadnutia konaného 12.11.2010 

a. Informácia o vydaní platobného príkazu na  Unistav  a započatí exekúcie 
b. Kolaudácia Socovského potoka 
c. Informácia - úhrady na 100 € 
d. Informácia o zaregistrovaní Občianskeho združenia – Priatelia Socoviec 
e. Informácia o vydaní Socovského spravodaja vianočné číslo 
f. Informácia o riešení na OÚ v Martine odbor dopravy o zákaze vjazdu ťažkých 

nákladných vozidiel  do obce 
g. Informácia o riešení rýchlostnej cesty R3 Martin – Horná Štubňa 
h. Informácia o neplatičoch daní (Keráčik Milan, Keráčiková Helena, Záhumenský Jozef, 

družstvo Mošovce)  
i. Informácia o konaní ustanovujúceho zasadnutie zvoleného Obecného zastupiteľstva 

a konaní inventúry   
 

7. Diskusia  
 
         K bodu č.4 

VZN č. 5/2010 o podmienkach určovania a vyberania daní z nehnuteľnosti,  miestnych daní 
a miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
 Bez pripomienok 
 
K bodu č.5 
Rozpočet na rok 2011 

� p. Gajdošová – vysoká položka na el. energiu, je potrebné vysledovať aká je spotreba 
po zateplení pre kanceláriu, soc. zariadenie a pre sálu 
Starosta – bude to v úlohách v roku 2011 

� p. Fleischerová – musí sa v kancelárii kúriť,  
Starosta – je to potrebné a sa len temperuje na 15°C  

� p. Brisuda – veľké položky na požiarnikov, či je to potrebné, nepovedal, že pri znížení 
na čo to chce prerozdeliť,  veľká položka je na obecné auto 
K jeho pripomienke sa vyjadrili všetci poslanci a kontrolórka, ktorý podporili činnosť 
DHZ 
Starosta – ostáva na nové zastupiteľstvo, či bude prispievať požiarnikom na 
reprezentáciu obce v okrese a mimo okresu, v kraji a na Slovensku. 

      Rozpočet bol schválený väčšinou hlasov 
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8. Poďakovanie poslancom  
Uskutočnil starosta a odovzdal pamätné plakety obce poslancom. 

 
9. Návrh  uznesenia  
Návrh uznesenia predložil a schvaľovanie zabezpečoval  starosta 

 
10. Záver 
Záver zasadnutia zastupiteľstva vykonal starosta a poďakoval všetkým za účasť a aktívnu 
diskusiu. 
 
 

V Socovciach dňa 10.12. 2010 
Overovatelia zápisnice: 
 
Viera Mencelová      ......................................... 
 
 
Vladislav Brisuda      ......................................... 


